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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 16. 3. 2023 
 
Přítomni (7): prof. Jan Jiraský (předseda), prof. Martin Opršál (místopředseda), doc. Jakub Klecker, 
MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Martin Hroch, Ph.D., MgA. Daniela Peclová, BcA. Adam Závodský 
Omluveni (2) Anežka Pokorná (tajemnice), doc. Květa Horáčková 
Hosté (3) prof. Barbara Willi (děkanka), doc. Jana Goliášová (proděkanka), PhDr. Petr Lyko, Ph.D. 
(proděkan) 
--------------------------------------------------------------------------- 

1) Předseda konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu s předpisy a uznal senát v počtu sedmi 

přítomných členů usnášeníschopným. 

2) Program zasedání. Nepodán žádný pozměňovací návrh. Program byl hlasováním jednomyslně 

schválen v původním znění: 1) Plán realizace strategického záměru HF JAMU 2023; 2) Akreditace 

habilitačních a jmenovacích řízení; 3) Změny garantů SP KKI; 4) Různé. 

3) Plán realizace strategického záměru HF JAMU 2023. Dr. Lyko zodpověděl dotazy senátorů,  

v diskusi nepadly zásadní připomínky, dokument byl hlasováním schválen (7 hlasů pro; 0 hlasů proti). 

4) Projednání akreditačního spisu Habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem. Doc. Goliášová 

osvětlila problematiku, v diskusi nepadly zásadní připomínky. Senát prostudoval a projednal 

akreditační spis bez námitek, všichni přítomní členové s předloženým zněním souhlasí. 

5) Změny garantů SP KKI. Doc. Goliášová osvětlila důvody návrhů změn - garanti nových SP nemohou 

již garantovat dobíhající SP. Garantkou připravovaného bakalářského SP Pedagogika klavírní hry bude 

prof. Vlasáková, dobíhajícího SP Klavírní pedagogika prof. Jiraský. Garantem bakalářského SP Hra na 

klavír a navazujícího magisterského SP Hra na klavír a klavírní pedagogika se stane doc. Ardašev. 

Dlouhý magisterský SP Klavírní interpretace zůstane beze změn. Senát s návrhy jednomyslně souhlasí. 

6) Různé. Předseda seznámil přítomné s obsahem e-mailů, které obdržel od tří studentů HF JAMU 

několik hodin před zasedáním. Studenti (na vlastní žádost anonymizovaní) poukazují na 

netransparentní a oficiálně nedefinovanou praxi AVS při realizaci videozáznamů absolventských 

koncertů. Pokládají organizační postup pracovníků AVS za nevhodný, oceňují ale kvalitu jimi 

zpracovaných videozáznamů. Předseda pokládá praxi za nepřijatelnou a v rozporu s etickým kodexem. 

Přítomní členové vedení fakulty deklarují, že problém bude řešen. Děkanka žádá o přeposlání e-mailů, 

což předseda učiní. AS i vedení HF se shodují na tom, že by možnost kvalitního vícekamerového 

videozáznamu měla být zachována, avšak s využitím např. „e-shopu“ v IS. Vybrané poplatky lze poté 

zohlednit v odměnách pracovníků AVS. Vedení HF posoudí všechny možnosti a najde řešení. 

AS HF JAMU se připojuje k připravovaným aktivitám AS JAMU ve věci protestu proti podhodnocení 

financování (tzv. Hodina pravdy).  

Předseda poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání.   

zapsal prof. Jiraský 
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